
Referat fra årsmøte sommeren 2013 
. 
 
Sted: hytta til Stølen. 
Tidspunkt: Søndag 7.juli kl. 17.00 – 19.15 
 
AGENDA TIL ÅRSMØTET 2012. 
 
Sak 1.  Styrets beretning ble gjennomgått uten anmerkninger 
 
Sak 2.  Årsregnskap for Vollen Vel. 

Kristen Hagen gikk gjennom regnskapet som ble godkjent uten 
merknader. 

 
Sak 3.  Budsjett for 2013/2014 for Vollen Vel. 

Kristen Hagen gikk gjennom budsjettet og forslo å sette av 2500 – 3000 kr 
til bygging av klopp ned mot fristranda ifm sommerens dugnad. Budsjettet 
med denne endringen ble vedtatt. 

 
Sak 4.  Status vegetasjon.  

Ref. årsberetningen. Det oppfordres til å bruke ryddesaga og holde krattet 
nede.  
Stølen kaller inn til dugnad i siste del av juli hvor innsatsen blir på "Teig 
5", dvs området mellom Slinde, Rørslett og Klausen. 
Det vil også bli kalt inn til dugnad siste halvdel av september for å brenne 
hogstavfall. 

 
Sak 5.  Dugnad 10.juli 

 Rydding av hogstavfall 
 Kratt 
 Brattbakken opp mot Berge; snu avløpsrøret som ligger feil vei, og 

sørge for bedre overdekning 
 Bygge klopp, ref sak 3 over 

 
Sak 6.  Vannsaken 

Øyvind redegjorde for status i vannsaken, det refereres for øvrig til 
informasjonsskriv sendt vellets medlemmer via epost fra Øyvind. 
 
Komiteen har et forsiktig håp om at det kan være mulig å få til 
sommervann til yttervegg for ca. 150 000 kr per hytte, gitt at en får med 
minst 30 hytter. 
 
Vintervann til yttervegg (dvs "Elvestad") vil fordyre anlegget med ca. 
30%. 
 
Blant de totalt 23 hyttene som var representert ønsket 17 sommervann, 5 
var usikker mens 1 ønsket ikke. "Full pakke", dvs vintervann og avløp var 
ønsket av 11 hytter. 
 



Vannkomiteen vil fortsette sitt arbeid med å utrede alternativer og 
informere vellets medlemmer. 

 
Sak 7.  Avfallsbu 
 Daglig leder i RTA, Tor Georg Hagane orienterte. 
 Dagens ordning med søppelcontainere vil bli avviklet innen 2 år.  

RTA ønsker å samarbeide med vel-foreninger for frivillig å få etablert 
avfallssorteringsbuer for de forskjellige hytteområdene. Disse buene må 
etableres, eies og driftes kollektivt av hytteeierne. 
Hytter som ikke blir med på slike kollektive buer, vil bli "tvangsinnmeldt" 
i en RTA bu og vil da bli avkrevd en årlig leie på 500 kr. For vårt område 
vil denne bua bli etablert innover mot Søndeled. 
RTA ønsker primært at Vollen inngår et samarbeid med Ormdal. En bu 
med kapasitet til begge feltene må vær på ca. 50 m2. Det er ikke krav om 
innlagt strøm. 
 
Årsmøtet vedtok å utrede mulighetene for å få til et slikt samarbeid med 
Ormdal. 
Lars Sønsterbø tok på seg oppgaven. 
 

Sak 8.  Fartsreduksjon utenfor Vollkilen. 
Ref. årsberetningen. Saksbehandler i Risør Kommune er positiv og 
innstilling vil bli sendt Kystverket. 

 
Sak 9.  Tilgang til grass sletta ved siden av båtslippen 

Ref. årsberetningen. Det er anledning til å bruke grass sletta hvis den ikke 
benyttes av grunneierene. 

 
Sak 8.  Valg: 
   
  Ny kasserer: Rune Berge 
  Nytt styremedlem: Kari Skogen 
 
  Revisor: Birte Stenstad (gjenvalg) 
     
  Valgkomité for neste periode; 
  Stein Ole Onsøyen og Stig Evje 
 
Saker til orientering; 
 
Anlaug Gjernes oppfordret på vegne av grunneierne at en påser at fortøyningstau ikke 
henger ned i sjøen om høsten. Fastfrossent akterfortøyingstau holdt på å rive ned hele 
wire-spennet i vinter. Det understrekes også at en ikke lar båtstørrelsen vokse ut av 
båtplassen. 
 
 
Einar Stølen 
Leder Vollen Vel 


